

**PUBLIC SERVICE COMMISSION**

## LEAVE OF ABSENCE GRANTED

The Public Service Commission, pursuant to subsection 33(4) of the *Public Service Employment Act*, hereby gives notice that it has granted leave of absence without pay, pursuant to subsection 33(3) of the said Act, to Mr. Donald F. Chard, Historic Park Planner (AR-03), Policy, Planning and Research, Parks Canada, Canadian Heritage, Halifax, Nova Scotia, to allow him to seek nomination as a candidate and to be a candidate in the Nova Scotia provincial election of March 24, 1998, in the riding of Dartmouth South.

February 18, 1998

RUTH HUBBARD  
*President*MARY GUSELLA  
*Commissioner*GINETTE STEWART  
*Commissioner*

[10-1-o]

**COMMISSION DE LA FONCTION PUBLIQUE**

## CONGÉ ACCORDÉ

La Commission de la fonction publique, en vertu du paragraphe 33(4) de la *Loi sur l'emploi dans la fonction publique*, donne avis par la présente qu'elle a accordé à M. Donald F. Chard, Planificateur des parcs historiques (AR-03), Politiques, planification et recherches, Parcs Canada, Patrimoine canadien, Halifax (Nouvelle-Écosse), un congé sans traitement aux termes du paragraphe 33(3) de ladite loi, pour lui permettre de se porter candidat et d'être candidat aux élections provinciales du 24 mars 1998 en Nouvelle-Écosse dans la circonscription électorale de Dartmouth-Sud.

Le 18 février 1998

*La présidente*  
RUTH HUBBARD*La commissaire*  
MARY GUSELLA*La commissaire*  
GINETTE STEWART

[10-1-o]